
Initiativärende till Individ- och familjeomsorgsnämndens sammanträde 2023-02-21: 

Uppföljning av kartläggning av människohandel och 

sexköp i Borås 

I november 2021 biföll Kommunstyrelsen ett initiativärende från Vänsterpartiet om att ta 

fram en lägesbild om prostitution och människohandel i Borås. Bakgrunden till ärendet var 

flera uppmärksammade artiklar i Borås tidning om män som köpte sex i Borås. På 

kommunstyrelsen den 16 januari presenterades en rapport i Kommunstyrelsen där denna 

lägesbild presenterades. 

Två viktiga konstateranden låter sig göras utifrån rapporten: 

1. Sexhandel förekommer i Borås. 

2. Det är samtidigt svårt att kartlägga exakt hur stor omfattningen av sexhandeln är. 

Rapporten lägger fram flera förslag på åtgärder för kommunen att följa upp. Som exempel 

nämns utbildningsinsatser för medarbetare som på olika sätt möter människor med 

erfarenhet av sex mot ersättning, då en av slutsatserna i rapporten är att förekomst av 

stereotypa bilder av prostitution leder till stigmatisering som försvårar sökandet av hjälp. Ett 

annat exempel är en KAST-mottagning som kan hjälpa personer att sluta  köpa sexuella 

tjänster. Vänsterpartiet anser att förslagen på strategier i rapporten behöver konkretiseras 

utifrån befintliga arbetssätt och strukturer. 

 

Med hänvisning till ovanstående föreslår Vänsterpartiet att Individ- och 

familjeomsorgsnämnden beslutar: 

- Att förvaltningen ges i uppdrag att återkomma till nämnden med förslag på konkreta 

åtgärder för att stärka stadens arbete mot prostitution 

 

För Vänsterpartiet i Individ- och familjeomsorgsnämnden 

Inger Landström och Zulfikor Qahor 

 


